
Fællesbestyrelsesmøde mandag den 9. maj 2022 kl. 17.00-19.30 i skolens aula

Mødeleder: Lise
Fraværende: Marianne, Helle
Referent: Jeanette

Referat:
1. Godkendelse af referat og dagsorden Godkendt

Tilføjelse til referat d. 19. april - Fraværende: Carol, Eva,
Marianne

2. Nyt Elevråd:
Optaget af Maj-marked.
Elevrådet ønsker en rutchebane, ved et evt. overskud.

Elevrådet er optaget af “Bekæmpe fattigdom” i de 17
verdensmål

Klasserne har fået nye bolde.

Formanden:
Intet nyt.

MED-udvalg:
Intet nyt.

Børnehuset:
Forældrearbejdsdag en succes. vt en efterårsarbejdsdag.
Opsigelse: En pædagog har fået ansættelse i
specialområdet. Der arbejdes på en nyansættelse  i
børnehuset pr. 1. august.

Besøg af børne- kultur- fritidsudvalget  -
venskabsklasserne ældste børnegruppe og 3. klasse lavede
mad i læringshaven.
De var ligeledes på besøg på skolen, hvor de så tidlig-SFO
og drøftede den røde tråd mellem børnehus og skole.
Tidlig-SFO var med deres venskabsklasse som er 4. klasse
i Skærup Zoo.

24. august - spaghettiaften i vuggestuen, planlagt med
forældreråd. Samvær med forældre og den gode snak om
dagligdagen og rutiner

SFO:
Middelalderdag i SFO den 2. juni flyttes til den 8. juni.

Nyt positioneringsskema i SFO vedtaget af medarbejderne
skaber fælles overblik for medarbejderne over
aktivitetsværkstederne og vi har haft bedre muligheder for
flere udendørs aktiviteter.

Evaluering af digital dannelse i SFO lavet på sidste
personalemøde samt Workshop i B-Lab, hvor SFO og



lærere deltog sammen.

Skole:
Besøg af tre spanske lærerinder i uge 18 , de skal besøge
børnehaven, mini og 0. klasse.

Co-learn: Fremme vores evalueringskultur.
uge 20 er to lærere og skoleleder på besøg i Sverige.

Planlægning af kommende skoleår:
- fire emneuger
- samme antal fagdage

Skolen deltager i mødet omkring “Bæredygtigt
lokalsamfund”, 31. maj - skoleleder deltager.

3. Valg til fællesbestyrelsen
- Status efter valgmødet

To fremmødte til valgmøde.

En tilkendegivelse om opstilling til fællesbestyrelsen  i
børnehuset.

Overblik over nuværende fællesbestyrelses medlemmer:

Genopstiller i nuværende bestyrelse:
Peter, Marianne (evt. som suppleant)

Ikke på valg:
Eva, Carol, Rune, Nicky

Afgår:
Lise

4. Maj-Marked
- Status på planlægningen

Skole og børnehus er i gang med at planlægge aktiviteter til
maj-marked.

Skole: værksteder på tværs af årgange.
- Elever ønsker forskellige værksteder, og bliver

fordelt på hold

Børnehuset:
- Bæredygtige venskaber
- Fra skrald til Robot
- forslag om bytte tøjbod

Firmaer bliver placeret ved Lone/brugsen

- Legepladsudvalget
- SOS-Gambia

Private kan melde sig til og få en bod ved skolens
parkeringsplads.

Gymnastikforeningen opstiller udstyr.

Rideklub med ponytræk

5. Læringsfortælling fra Børnehuset Fortælling om hvordan der arbejdes med rød tråd med
skolen - venskabsgrupper.

Fortælling om venskabsgrupperne; storegruppen og 3.
klasse, der i fællesskab skabte en fantastisk ramme for



besøget af børne- kultur fritidstilbud, i vores læringshave.
Børnene forberedte og  lavede mad og havde forskellige
fælles aktiviteter på tværs af aldersgruppe.

6. Principper
Princip for inklusion - se bilag

- Godkendelse

Princip for mobiltelefoner - se bilag
- Evt. udvidelse af princippet til at

gælde smart-watch?

Princip for inklusion:

Obs på sprogbrug og længden af princippet.

Kommentar:
- Klassekonferencer - skal omformuleres eller

defineres
- Forældrenes ansvar -  …“børns påhør” får en

forkert klang, skal omformuleres - i almindelighed
eller særligt i børns påhør -  eller fjernes.

- Personlig inklusion - ændres til personlig trivsel.
- Chancelighed ! - fjerne et “at” herefter.
- Sætning omkring chancelighed omformuleres.

Med ovenstående ændringer er princippet godkendt.

Principper lægges på facebook med et link.
med en lille tekst fra formålet, som appetitvækker

Princip for mobiltelefoner:

Enighed om at smart-watch bliver sidestillet med en
mobiltelefon.

Forslag om at ændre mobiltelefoner til digitale devices.

Princippet kan evt. sammenskrives med princippet - “Bring
your own device”

Forslag om at der nedsættes en arbejdsgruppe, der skal
arbejde videre med princippet, samt en udvidelse med
øvrige digitale devices:

Arbejdsgruppe: Peter, Eva, Nicky, Henrik, samt en
medarbejder.

7. Dialogmøde med skoleudvalget 28.04.22
- Résumé
- Hvordan arbejder vi videre med

visionen?

Formand og skoleleder deltog ved dialogmødet.

Skoleleder og formand lavede oplæg omkring arbejdet med
visionen.

Der kan søges om midler til nye projekter om ca. et år.
Skolelederen ønsker dialog i fællesbestyrelsen om
kommende projekter.

8. Dialogmøde med børne-, kultur- og
fritidsudvalget 26.04.22

- Résumé

- Hvordan arbejder vi videre med
visionen?

Rune og Signe deltog.
Visionsarbejdet  i børnehusene  skal gøre relevant for
forældre og børn.
Ønske om der var flere faciliterende processer ved disse
dialogmøder. Ønsket er mere samarbejde med politikerne
og på tværs af institutioner. Så man får netværket omkring,
hvad der rører sig på området.

Ved dialogmødet havde Båring selvskab af lokal politiker,
der lyttede aktivt til ønsket om, at blive en grønnere
institution, hvor man er mere ude i naturen/det grønne
område ved stranden.
Vi fortalte, at vi ønskede mulighed for udvidelse af antallet



af vuggestuepladser i vores hus: Dette så vi kan
imødekomme forældreønsker om plads i børnehuset og
sikre videre  brug af børneuniverset, når børnene kommer i
skolealderen.

9. Eventuelt Børnehuset:
Signe inviterer bst. medlemmer ind i samarbejdet med
personalegruppen omkring etablering af faste udegrupper,
forventelig med start aug/sep 2022 ved det grønne område
ved vores vogn ved Båring

Signe forslår arbejdsgruppe med Carol, Rune, forældreråd
og medarbejdere.

Brug af læringshaven for børnehaven - børnehuset har lavet
forspiring, der plantes ud i haven, dette har været gjort i
børnehuset. Børnehuset opfordres til også at bruge
læringshaven til at plante forspiringerne ud i.

Obs pkt. på ventetiden ved bussen for skole og SFO børn.

10. Punkter til næste møde Princip for mobiltelefoner

Maj marked: Bestyrelsen skal lave en bod, hvor der evt.
bliver samlet penge ind til vores elevråd.

Skolepatrulje - evt. forældredrevet.
Forslag om “gå-busser”


